
Zapisnik 

Sa VIII (osme) redovne sednice Komiteta za politiku i finansije, održane: 29.08.2024. 

 

Dnevni red 

1) Usvajanje zapisnika sa predhodnih sednica 

2) Razmatranje materijala Skupštine za VIII sednicu;  

3) Eventualno. 

 

Arijeta Skeraj: Pozdrav predsedniče! Pozdrav svima! Dobrodošli na 8. Redovni sastanak KPF-a 

za 2024. godinu! Vjerujem da ste svi primili materijal. Prije nego što dnevni red stavim na glasanje, 

da li  neko želi nešto dodati ili uzeti reč? Pošto nema usvaja se dnevni red. 

Prva tačka dnevnog reda: 1. Usvajanje zapisnika sa predhodnih sednica. Da li  neko želi nešto 

dodati ili uzeti reč? Ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-7, protiv-0, uzdržani-0. 

Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

Druga tačka dnevnig reda: 2. Razmatranje materijala Skupštine za VIII sednicu; Maeerijal sadrzi 

sledece tacke: 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa VI i VII sednice Skupštine 

2. Usvajanje Pravilnika o Upravljanju otpadom 

3. Eventualno 

 

- Da li  neko želi uzeti reč u vezi prve tacke dnevnog reda?  Usvajanje Zapisnika sa 6 i 7 sednice 

Komiteta. Posto nema, ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-7, protiv-0, uzdržani-0. 

Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda.  

- Da li neko želi uzeti reč u vezi druge tacke dnevnog reda?  Usvajanje Pravilnika o Upravljanju 

otpadom. Pošto nema, ko je za usvajanje ove tačke dnevnog reda. Za-5, protiv-0, uzdržani-0. 

Zaključujem da usvaja tačka dnevnog reda. 

 

Treca tacka dnevnog reda: Eventualno. Da li  neko želi uzeti reč u vezi seste tacke dnevnog reda?  

Artan Loshaj – Pozdrav svima. Imam jedno potanje za vas i jedno za predsednika. Javna rasveta u 

selo Rrence, vec 4 godine kako imamo projekat. Obecali ste da ce se to zavrsiti. Ja imam 

informacije da projekat uopste nije na tender. Kao i jedan projekat pokockavanja. Da li je on gotov 

ili nije jos. 

Arijeta Skeraj: Ja sam se juce sastala sa predsednikom u vezi javne rasvete sela Rrence. 

Ocekujuemo projekat i odmah ce se postaviti u proceduri. 

Artan Loshaj – Projekat je od ranije gotov. Vec 4 godine je u kancelariji kod Beana Hadzisina, 

2020, kostala je 30.000 eura, kako je moguce da sada bude 20.000e. Projekat je gotov samo da se 

izvadi iz fioka. 

Uran Halimi – Pozdrav svima. Da se nadovezem na zadnju sednicu. Opozicija je dozvolila 

eliminaciju tacke eventualno. Nakon cega smo imali jedan verbalni konflikt sa direktorom 

administracije, kojeg stalno optuzujem za lopovluk. Utisak mi je ostavila reakcija predsednika koji 



nije reagovao a kada je govorio, koristio je najnize i najbanalnije reci na skupstini ili nakon njenog 

zavrsetka. Pre neki dan kaze predsednik, mi kupujemo traktore a ti nas saljes u tuzilastvu. Sa tim 

traktorima treba neko da radi. Ono stomi daje podstrakt da vise radim i jace govorim o vama na 

poziciji jeste to sto ste u zadnje vreme poceli da se svetite pram clanovima moje porodice. 

Konkretno, prema mojoj supruzi, nastavnici vec 10 godina, kojoj ste prepolovili normu casova. Sa 

opravsdanjem da nema casove. Predsednice samo tako nastavite, mene niko nece pretiti i uplasiti. 

Neka ostane i sa dva casova a mene necete moci zaustaviti. Onako kako ste naculi da radite i pre 

rata i posle, nastavite i dalje. Dokle, videcemo. Nedostatak norme, pomenuo je i bivsi direktor, 

vise 100 nastavnika je sa nepotpunom normom. Moja je supruga prva na redu da se svetite. 

Bexhet Xheladini – Pozdarv svima. Sto se tice rasvete u selo Rrence i pokockavanja, ugovor je 

izasoa sto se tice pokockavanje a rasveta mislim u toku nedelje. Imamo odredjene probleme. U 

vezi pitanaj norme njegove supruge, sutra postavite to pitanje direktoru obrazovanja, ja sam 

predsednik i tim pitanjima se ne bavim. Ja se ne svetim. Ako je tako kako kazete, zasto je to tako. 

Sto se tice tuzilastva, uveka sam govorio i kazem, ko mislim da se ovde vrsi nepravda da se ona 

uputi sudu i tuzilastvu. To je vase pravo i niko vam to ne moze zasuataviti. Sutra cu odgovoriti i 

za neke video koje ste objavili na socijalnim mrezama i reagovanaj koje je uracio Filiz Mustafa, 

to cu ispred medija. Ti si poceo da se bavis i mojom biografijom, radis na moju proslost i to cemo 

sutra da vidimo.  

Uran Halimi – Sto se tice licnoga, stalno ste pokusavali, vi i vas bivsi direktor, koji je cak i prosirio, 

kaze mi smo porodica Bajraktari ne Cobana. Tog dana nakon sednice. Tako kako zelite cemo 

nastaviti. Sto se tice norme, moja supruga je primljena konkursom za 20 casova nizih razreda. 

Zakonski cu vas tuziti. Ostalo cemo diskutovati sutra, cak i za licne stvari. 

Arijeta Skeraj: Da li ima drugih diskutanata. Posto nema, ovim zakljucujem danasnju sednicu 

komiteta KPF-a.  

 

 

Predsedavajuća KPF-a 

Arijeta Skeraj 

 


